
                           

TISKOVÁ INFORMACE č. 8
Ředitel Kopné zve diváky do vracáků v Podkopné Lhotě 

Pouhé dva dny nás dělí od startu třetího podniku devítidílného seriálu ECOSUN 
Mistrovství České republiky ve sprintrally IMPROMAT Rallysprint Kopná Vizovice. 
Pořadatelé z Rallysprint Klubu v AČR Podkopná Lhota finišují s přípravami na letošní 
již osmnáctý ročník populární Kopné, která se dále započítává do hodnocení seriálu 
K4 Poháru České republiky v rally, Mistrovství České republiky juniorů, Poháru 
mládeže v rally a Dámského poháru. Ředitel rallysprintu Josef Minařík nám poskytl 
následující rozhovor.
  
Pane Minaříku, jak probíhají závěrečné přípravy pár dní před startem populární 
Kopné?
„Na začátku týdne jsme opravili silnice, neboť jsme „polepili“ největší výtluky na 
tratích rychlostních zkoušek. V úterý se dokončila kompletní příprava tratě, byla nám 
předána od lesní správy erzeta s názvem Kameňák. Na cesty jsme malovali umístění 
časových kontrol, radiobodů, retardéry a prostory startu a cíle jednotlivých 
rychlostních zkoušek. Nyní se věnujeme již přípravě ředitelství a servisní zóny, která 
bude umístěna premiérově ve Vizovicích, a to v prostorách firmy Gelur.“ 

Právě servisní parkoviště najde azyl v nových prostorách. 
„Ano. Zatím nemůžeme dopředu říkat, zda je to posun k lepšímu nebo horšímu. Pro 
nás je zatím mínusem pouze to, že musíme zřídit sociální zařízení, které poskytoval 
původní prostor u slušovické dostihové dráhy. Servisní areál v Razově je plně 
oplocený a je zde pouze jeden vjezd. Navíc v celém areálu bude umístěno ředitelství 
rallysprintu, dispečink, dále kontrola přeskupení i tankovací zóna. Pouze start a cíl 
proběhne na Masarykově náměstí před radnicí ve Vizovicích. Zde bude po skončení 
rallysprintu i uzavřené parkoviště pro soutěžní vozy.“

Na seznamu přihlášených posádek najdeme celkem 116 soutěžících. Jak tento 
počet hodnotíte?
„Musíme vycházet z termínu, který není příliš vhodný. Na druhou stranu máme na 
tento nevhodný termín poměrně dost aut a diváci uvidí kvalitní startovní pole.“

Kdo je podle vás největším favoritem letošní Kopné?
„Určitě Roman Kresta a poté Jaromír Tarabus. Tito dva jsou největšími favority, ale 
velmi rychle pojedou i Polák Grzegorz Grzyb, úřadující rallysprintový šampion Jarek 
Orsák, letošní lídr jednodenních podniků Roman Odložilík nebo Honza Štěpánek. 
Diváci se mají rozhodně, na co těšit.“



Z favoritů se omluvil slovenský šampion Jozef Béreš, jehož start byl velkým 
lákadlem Kopné. Mrzí vás jeho neúčast?
„Samozřejmě. Máme zprávy, že jeho tým Styllex Motorsport dělal pro uskutečnění 
startu na Moravě maximum, ale bohužel to nevyšlo. Nepodařilo se jim sehnat vůz 
Škoda Fabia S2000 ani v zahraničí a v minulých dnech se nám oficiálně omluvili ze 
startu ve Vizovicích.“

Jak velkou diváckou kulisu na tratích rychlostních zkoušek očekáváte?
„Těžko říci. Věřím, že bude hodně fandů motoristického sportu a budou ukáznění. 
Samozřejmě, fanoušci nesmí zapomínat na bezpečnostní pravidla podél tratí 
rychlostních zkoušek. Snad nám vyjde počasí, začátek týdne je na Zlínsku zatím 
děštivý. Počet diváků se dá velmi těžko odhadnout, neboť termín je pro nás velmi 
nezvyklý. Navíc závodů je nyní hodně, týden po Kopné se jede Rallye Český 
Krumlov. Každopádně startovní pole je velmi kvalitní a diváci se mohou těšit na 
hodnotné sportovní boje o drahocenné vteřiny na rychlostních zkouškách.“

Letošní vyhlášení výsledků a rozdílení cen proběhne v restauraci Na Rozcestí 
v Trnavě. Pořadatelé Kopné jsou známí tím, že vždy připraví nějaké překvapení. 
Chystáte i letos překvapení?
„Ano, ale zatím nebudu nic prozradit. Uvidíme až na místě.“

Pro diváky jste připravili na rychlostních zklouškách celkem devět abecedně 
značených diváckých míst. Kam byste fandy soutěžního sportu pozval?
„Osobně bych si vybral klasickou erzetu Kopná a divácké místo E v Podkopné Lhotě 
u dílny. V místě zvaném U křížku je k vidění atraktivní příjezd na brzdy a následně 
pravý vracák, po kterém přichází levý vracák. Jedná se divácky bezpečné místo, 
zřídíme zde i malou tribunku pro diváky. Důležitá informace pro fandy je, že 
nevybíráme na žádném diváckém místě ani v servisní zóně vstupné. Závěrem bych 
všechny příznivce rallyového sportu rád pozval v sobotu do okolí Vizovic a Podkopné 
Lhoty na hodnotný motoristický sport a přeji všem pěkný zážitek ze sledování 
soutěže.“ 

Děkuji za rozhovor a přeji úspěšný průběh soutěže.

Ve Vizovicích 12. května 2010                                        Roman ORDELT
                                                                                            tiskový mluvčí
                                                                              IMPROMAT Rallysprint Kopná
                                                                                              Vizovice


